

环境设计 (英文授课) Environmental Design (English-Taught)

【设计学院简介 School Introduction】

华东师范大学设计学院成立于 2004 年，现设有公共艺术、环境设计、视觉传达、产品设计四个本科专业（含十个专业方向），其中公共艺术设计（A++排名全国第一）、环境设计（A+排名全国第六）、视觉传达设计（A+排名全国第十二）三个专业为国家一流本科专业建设点，学院所有专业均设有中外联合培养 2+2 双学位项目，本硕均开设全英文课程，招收国际留学生。现有在校本科生 489 名，研究生 257 名，国际留学生 74 名。现有在编专任教师 43 人，外籍教师 11 人，行业导师及外聘教师 21 人。

Established in 2004, School of Design of East China Normal University now has four undergraduate majors (including ten directions): public art, environmental design, visual communication and product design, of which the three majors: public art (ranked No.1 in China (A++), environmental design (ranked No.6 in China (A+)), and visual communication design (ranked No.12 in China (A+)) are the first-class undergraduate majors of the Country, all of which have the 2+2 double-degree program, English courses. All majors are equipped with Chinese-foreign joint cultivation 2+2 dual-degree programs. English taught courses are offered in both undergraduate and graduate programs to international students. School of Design has currently 489 undergraduate students, 257 graduate students and 74 international students. There are 43 full-time teachers on staff, 11 foreign teachers, 21 industry supervisor and external teachers.

【专业简介 Program Introduction】

环境设计专业通过跨学科融合和实践导向的教学，培养学生在环境规划、建筑设计、室内装饰和景观设计等领域的综合能力和应用能力。注重全球多元文化的融合，并积极倡导人工智能在设计领域的应用和探索。专业将为留学生提供广阔的学术平台和实践机会，旨在培养跨文化交流与合作的能力。通过参与跨学科的学术研究和实践项目，与来自不同国家和背景的同伴和教授合作，增强创新意识，并培养解决现实问题的能力，为全球设计领域的发展和 innovation 做出积极的贡献。

The environmental design program, highlighted by its practice-oriented and interdisciplinary approach, cultivates students' comprehensive and applied abilities in areas like environmental planning, architectural design, interior decoration, and landscape design. Emphasizing the integration of global multiculturalism, we actively advocate for the application and exploration of artificial intelligence in the design field. The program provides international students with broad academic platforms and practical opportunities, aiming to develop their abilities in cross-cultural communication and collaboration. Through participation in interdisciplinary academic research and practical projects alongside peers and professors from different countries and backgrounds, students enhance their innovative awareness and problem-solving skills, making positive contributions to the global design field.

校区 Campus	普陀校区 Putuo Campus	授予学位 Degree	艺术学学士 (BFA- Bachelor of Fine Arts)
学制 (年) Study	4	学费 Tuition	50000 RMB/year

Period			
是否国际学生独立成班 If international students are taught in separate classes	是 Yes	授课语言 Teaching Language	英文 English
申请专业背景要求 Admission Requirements for Academic Background	无 No	申请语言要求 Language Requirements for Application	IELTS (6.0 or above) / TOFEL (85 or above) / Cambridge English (B2 or above)
可申请奖学金种类 Scholarship Options for Applicants			无 No

【主要课程 Main Courses】

绘画基础，摄影基础，设计史，图案设计与文化表达，设计绘画： 绘画表达信息图像化，创意编程与 AI 生成内容： 跨界创新实践，社会设计，学分要求，大师作品分析，建筑初步，景观设计导论，文化空间设计， 项目实践课 I II III，专业实习，毕业设计等

Painting Foundation, Photography Foundation, The History of Design, Pattern Design and Cultural Expression, Drawing for Design: Drawing Expressive, Info-graphic, Creative Coding and AI-Generated Content: Interdisciplinary Innovation Practice, Social Design, Master works analysis, Fundamentals of Architecture, Introduction to Landscape



Architecture,Cultural Space Design,Project Practice I II III,Professional
Internship,Graduation Project

【申请联系方式 Contact Us】

张老师 Ms. Zhang

电子邮件 Email: jmzhang@gec.ecnu.edu.cn

电话 Tel: +86-21-62232013 +86-21-62238353

地址 Add: 中国上海市中山北路 3663 号华东师范大学物理楼 253 室

微信公众号 Official Wechat ID: ecnugec